
10. schůze SR – březen  
 

Datum: 31.3.2022 

Rozcestník dokumentů: https://codimd.pirati.cz/D0HcLuHSRqKxBgQdyHtl6Q# 

Přítomní: Markéta Gregorová, Marek Havrda (na první dva body), Jiří Kadeřávek, Janka 

Michailidu, Marek Nečada, Viktor Tichák, Petr Zámečník, Ivor Kollár  

Hosté: Dalibor Záhora 

Omluveni: 

 

Předsedající: Markéta Gregorová 

Zapisovatel: Janka Michailidu 

Navržený program: 

1. Úkoly z minula 

2. Administrativa k řediteli 

3. Tiskovka 

4. Výroční zpráva 

5. Ostatní 

o Příspěvek od státu? 

o Naplnění orgánů? 

o Datovka? 

Úkoly 

• Výroční zpráva (Jirka) 

• Smlouva s ředitelem (Viktor) 

• Dořešit Bitcoin (https://electrum.org/) 

• Představit RP fungování institutu (Markéta) 

__________________________________Zápis_____________________________________ 

1. Úkoly z minula 

• Výroční zpráva (Jirka) 

o https://mrak.pirati.cz/apps/onlyoffice/3081231?filePath=%2FPirátský 

institut%2FVýroční zpráva 2021.docx 

o doplnil jsem informace o zřízení účtů 

o doplněna půjčka od strany 

https://codimd.pirati.cz/D0HcLuHSRqKxBgQdyHtl6Q
https://electrum.org/
https://mrak.pirati.cz/apps/onlyoffice/3081231?filePath=%2FPir%C3%A1tsk%C3%BD%20institut%2FV%C3%BDro%C4%8Dn%C3%AD%20zpr%C3%A1va%202021.docx
https://mrak.pirati.cz/apps/onlyoffice/3081231?filePath=%2FPir%C3%A1tsk%C3%BD%20institut%2FV%C3%BDro%C4%8Dn%C3%AD%20zpr%C3%A1va%202021.docx


o ik: neshledávám nic, co by tam chybělo 

o jk: nevím, jestli máme datovou schránku. nevím, jak to odeslat  

o ik: nejde to fyzicky? 

o jk: to by šlo. musí vytisknout, podepsat ředitel 

o ik: musí to udělat Jakub Wolf, nebo počkat, až bude Petr zapsán (ale to je 

dlouhé) 

o mg: jsou tam deadliny ne? 

o jk: deadliny mimo nejsou. 

o mn: nejpozději do 6 měsíců (do června) (OZ §416)  

o mg: pokusím se dokopat JW, aby to podal. případně to následně udělá Petr 

o ik: kam se to odevzdává, někde v brně, ne? 

o jk: jo. pošlete to doporučeně 

• Smlouva s ředitelem (Viktor? Petr?) 

o pz: zkoušel jsem to udělat sám, ale narazil jsem na úskalí, co tam všecko 

má a musí být apod.; takže jsem požádal právníky, ti měli na to dlouho, ale 

nelíbilo se mi to… tak jsem požádal jiný. do zítřka vám kdyžtak pošlu 

nějaký návrh a můžete mi říct, co si o tom myslíte 

o vt: důležitá je ta věc s tím jmenováním. jmenovat můžeme bez smlouvy. 

pak on sám se sebou smlouvu uzavře. co se týče smlouvy, tak ji Petře se 

mnou klidně konzultuj. doladíme společně 

o ik: preferuji standardní neutrální smlouvu. nepálit na tom čas… pouze 

pokud chceme něco explicitně jiného. k tomu jmenování – Viktor má 

pravdu. pokud PZ jmenujeme, budu vás muset oběhnout a vymlátit z vás 

fyzický podpis a odnést to na soud 

o  

• Dořešit Bitcoin (https://electrum.org/) 

o ik: WIP. postupně si vás oběhnu a řeším to. měli bychom to stihnout, než 

to zakážou 

• Představit RP fungování institutu (Markéta) 

o mg: proběhlo. snad všichni pochopili. bylo interní jednání RPčka stran 

složení SR ze strany RP. Marek Havrda – nevědělo se, zdali bude 

pokračovat. 

o mh: jsem v pauze. ještě jsem se nedostal k tomu, abych to řešil. ještě to 

není formálně v procesu. 

2. Administrativa k řediteli 

Správní rada odvolává Jakuba Wolfa z pozice ředitele institutu π, z.ú. a jmenuje 

ředitelem institutu π, z.ú. Petra Zámečníka.  

Hlasování: 

https://electrum.org/


• PRO: Marek Havrda, Marek Nečada, Viktor Tichák, Ivor Kollár, Markéta 

Gregorová, Jana Michailidu, Jiří Kadeřávek  

• zdrželi se: 

• proti: 

 

• mg: je potřeba oběhnout členy k podepsání zápisu z této schůze  

• ik: já jsem to ověřil na czechpointu, tam to ověřili  

• mg: Petře, mohl bys toho 11.4. se sejít s Ivorem, předat si dokumenty a začít 

jménem institutu jednat? 

• jk: apeluji na zařízení datové schránky. tím se všecko zjednoduší  

• mg: nebude to moct udělat předtím, než bude v rejstříku  

•  

3. Tiskovka 

• mg: info: bude TK, kde představíme PZ. určitě přijďte. 11.4. od 16:00. jsme 

domluveni s MO, že pozve novináře a pomůže rozeslat TZ. PZ, máš už nějaké 

podklady k tomu, co budeš říkat a co dáme do TZ?  

• pz: byl jsem dneska poslední den ve staré práci. v sobotu/neděli pošlu návrh co do 

tiskovky. můžete dát feedback, upravit to. doteď bylo času méně a odteď je času 

hodně 

• mg: díky! 

• dz: uteklo mi to, že má být TK. dělat to v PiCe, hrozí, že tam nikdo nebude. 

nemůže to být někde, kde to bude mít možnost být atraktivní? nabídnout jim 

nějaký chlebíčky apod. nejsme schopní to rychle přeorganizovat?  

• mg: můžu říct VF, že chceme atraktivnější TK, a uvidíme, co nabídne  

• dz: tak já se pobavím nejdřív s Vráťou, co si o tom myslí 

• vt: souhlas s tím, že by to měla být tiskovka s chlebíčky. musíme ale počítat s 

nějakým budgetem… kdo to teda zaplatí? já jsem si vědom, že novináři př ijdou na 

konferenci s chlebíčky radši. TK k uvedení institutu s novým ředitelem je věc, 

která by se měla trochu zpropagovat. ať to máme vykomunikované dopředu. 

potřebuje to taky lidi, kteří to zorganizují 

• jk: můžu poslat třeba desítku na zvláštní účet. můžeme s tím pak disponovat  

• ik: jaká suma to představuje? taky můžu něco přispět. přijde mi to jako rozumný 

výdaj. 

• mn: mě napadlo, že když už se bude dělat tiskovka, jestli není záhodno mít 

nahozený nějaký základ webu. 



• mg: na ceny se musíme poptat Vráti (obč. max do dvou tisíc). booking prostoru 

asi taky něco stojí. s webem souhlasím – něco hodně jednoduchého. 

• mn: jde spíš o tu náplň. vrazit to do šablony není problém 

• mg: kdo to teda vezme? 

• jk: mn je vyhraněný, co se týče redakčních systémů… tak co Marku? 

• mn: nemyslím, že se bavíme o finální verzi… chceme jen, aby tam něco bylo  

• jm: co nahodit dočasně maják? 

• ik: technicky – máme na rok webhosting na Jakuba. stačí vymlátit údaje a někam 

něco nahrát. statické html 

• mn: dokážu použít i hypermoderní vzor 202x šablonu. spíš jde o to, že je po třeba 

nastavit doménové záznamy. potřebujeme hlavně ty údaje. někdo je z něj musí 

vymlátit. je ten hosting zvlášť nebo dohromady  

• ik: máme dlouhou doménu koupenou (reg. na JW), tu krátkou pi.cz ještě 

nemáme… je potřeba to odklikat, takže ještě čekáme  

• mg: navrhuju – já s JW pořeším přístupové údaje. předám k dořešení MN a 

nahraje tam maják nebo něco tomu podobného 

• mn: je potřeba přístupové údaje k tomu, abych mohl nastavit doménové záznamy.  

• mg: komu to mám předat? 

• mn: klidně si to vezmu na odpovědnost, pokud na to budu mít aspoň 5 dnů od té 

doby, co dostanu údaje 

• vt: ještě k tiskovce. s VF se zeptat i na organizační stránku. peníze jsou jedna věc, 

ale druhá věc je, že tam musí být fyzicky někdo, kdo objedná catering, zařídí 

prostory apod. 

• mg: domluvím to s VF. 

• dz: já to můžu probrat a budu tě informovat. nebo můžeme dát call společně ve 

třech 

4. Výroční zpráva 

• vyřešeno v úkolech 

• ik: nemusíme si ji odhlasovat? že ji schvalujeme jako SR?  

• mn: a máme už účetní závěrku? 

• mg: nepotřebujeme 

• jk: stačí klidně v září 

• mn: mám procesní pochybnost. mám pocit, že účetní závěrka je součástí výroční 

zprávy. je divný hlasovat, když je to nekompletní. ještě se podívám  

• vt: v rámci svého deminima se necítím dobře hlasovat o textu, který jsem ještě 

neviděl. spěchá to opravdu, nebo to můžeme dělat příště?  

• mg: můžeme hlasovat až příště 

http://pi.cz/


• mn: nechme na příště. stejně budeme čekat na prerekvizity 

5. Ostatní 

• Příspěvek od státu? 

o mn: jak jsme na tom? časově? procesně? 

o mg: nemám informace a myslím, že je nemá ani jw 

o vt: spojím se s Jirkou Kárským. ještě nevím, jak dopadlo to předvolání na 

ministerstvo financí. naše hypotéza je, že by nám chtěli přiznat ten vyšší 

příspěvek (v rámci strany). napíšu to na Zulipu 

• Naplnění orgánů? 

o mn: poptat se nebo zdvihnout téma akademické rady a dobrovolnického 

kruhu. jaký časový horizont si na to nastavujeme? 

o mg: DK ustanovuje ředitel. možná je to dotaz na Petra  

o mn: on svolává první schůzi. seznam prvních členů DK dodává strana  

o pz: já beru, že tyto orgány je potřeba vytvořit co nejdřív. až dořešíme 

byrokracii, tak začneme s DK a AR. myslím, že lidi se musí řešit jako 

první 

o mn: možná do úkolů na příště. a začít to řešit aktivněji na Zulipu a tak 

• Datovka? 

o příště 

Úkoly 

• Ivor dožene JW s výročkou 

• Markétka vyřeší přístupové údaje k webu s JW 

• MN si bere na starosti web (pokud na to bude alespoň 5 dnů) 

• VT se spojí s kanceláří strany a zjistí info stran příspěvku  

• všichni – začít nějak řešit DK a AR na Zulipu 

 


